
 

 

Поштовани господине Томићу, 
  
Захваљујемо се на вашем допису од 26. априла 2023. којим сте нас обавестили да Министарство 
грађевинарства, саобраћаја и инфрастурктуре није у могућности да нам у року предвиђеном у члану 
16. ст. 1. Закона о слободном приступу информацијама од јавног значаја („Службени гласник РС“, бр. 
120/04, 54/07, 104/09 , 36/10 и и 105/21) припреми и доставити документацију која је тражена захтевом. 
  
У складу са ставом 4. члана 16. Закона о слободном приступу информацијама од јавног значаја, орган 
власти има могућност да, уколико није у могућности из оправдавних разлога, одреди накнадни рок за 
пружање захтеване документације који не може бити дужи од 40 дана. У допису који сте нам послали 
разлози због којих не можете да поступите у основном законском року („без одлагања, а најдуже 15 
дана“) нису уопште наведени, тако да не можемо да проценимо да ли би могли да буду оправдани. 
  
У сваком случају, чврсто смо уверени да бисте на тачку 1. захтева информације могли да нам доставите 
одмах. Наиме, Министарство је већ израдило извештај о спроведеним набавкама у 2022. години, у којем 
је наведена и укупна вредност набавки које су спроведене уз примену изузетка из члана 11. става 1. 
тачке 1) Закона о јавним набавкама („Службени гласник РС“, бр. 91/19). 
  
Да би тај податак могао да буде унет у извештај, Министарство је морало имати већ припремљен списак 
набавки које су спроведене по овом основу и њихове вредности, па је потребно да нам тај списак 
доставите. 
  
Када је реч о самим међудржавним уговорима (тачка 2. захтева), такође верујемо да би службе које 
спроводе набавке у Министарству морале да их имају, односно да знају која је јавна набавка изузета 
из примене Закона по ком међудржавном уговору, да би могле да утврде да ли поступају на законит 
начин. Уколико то није случај, предлажемо да о томе обавестите службу интерне ревизије унутар 
Министарства, како би предложили одговарајуће мере. 
  
Срдачан поздрав, 
  
Милош Ђорђевић 

 


